

Title (en)

Roller shutter box.

Title (de)

Rolladenkasten.

Title (fr)

Boîte pour volet roulant.

Publication

**EP 0632185 A1 19950104 (DE)**

Application

**EP 94107791 A 19940519**

Priority

DE 9308258 U 19930602

Abstract (en)

The present invention relates to a roller-blind box (1) having a housing (2) which exhibits an inner wall (3), two side walls (5) and a box base (35), and having a shaft (9) which is mounted in the housing (2) and by the rotation of which a roller blind can be wound up and unwound. According to the invention, the roller-blind box is distinguished in that there is provided a thin-walled profiled covering plate (7) which serves to cover the roller-blind box (1) towards the outside. The roller-blind box according to the invention achieves the advantage that, after installation, jutting-out to a great extent on the one hand, and jutting-out of the inner wall of the roller-blind box beyond the adjacent wall of the building, on the other hand, are avoided, additional corresponding construction work or overhanging likewise being avoided. <IMAGE>

Abstract (de)

Die vorliegende Erfindung betrifft einen Rolladenkasten (1) mit einem Gehäuse (2), das eine Innenwand (3), zwei Seitenwände (5) sowie einen Kastenboden (35) aufweist, und einer in dem Gehäuse (2) gelagerten Welle (9), durch deren Drehung ein Rolladen auf- bzw. abwickelbar ist. Erfindungsgemäß zeichnet sich der Rolladenkasten dadurch aus, daß eine dünnwandige, profilierte Abdeckplatte (7) vorgesehen ist, die als Abdeckung des Rolladenkastens (1) nach außen dient. Mit dem erfindungsgemäß Rolladenkasten wird der Vorteil erreicht, daß nach Einbau ein weites Vorstehen einerseits und ein Vorstehen der Innenwand des Rolladenkastens über die benachbarte Wand des Gebäudes andererseits vermieden wird, wobei zusätzliche entsprechende Aufbuarbeiten vermieden werden, bzw. ein Überstehen vermieden wird. <IMAGE>

IPC 1-7

**E06B 9/17**

IPC 8 full level

**E06B 9/17** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E06B 9/17023** (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] CH 570534 A5 19751215 - BRAND JAKOB
- [X] DE 4237956 A1 19930527 - KRALER FRANZ [AT]
- [Y] DE 4017248 A1 19911205 - DUBIEL WERNER [DE]
- [Y] DE 2455793 A1 19760812 - STEHL MASSIV U FERTIGBAU GMBH
- [A] FR 2268938 A1 19751121 - CATNIC COMPONENTS LTD [GB]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK FR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0632185 A1 19950104; EP 0632185 B1 19990203; AT E176514 T1 19990215; CZ 128994 A3 19950118; CZ 286116 B6 20000112; DE 59407758 D1 19990318; DE 9308258 U1 19931021**

DOCDB simple family (application)

**EP 94107791 A 19940519; AT 94107791 T 19940519; CZ 128994 A 19940526; DE 59407758 T 19940519; DE 9308258 U 19930602**